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Child photo consent form
儿童照片同意表格
We would be grateful if you would fill in this form to give us permission to take photos of your child and use these in our printed and online publicity. 
必须由家长或监护人填写
I give The Edinburgh Chinese School permission to use photographs of my child. 
本人允许爱丁堡中文学校使用本人孩子的照片。
I grant The Edinburgh Chinese School full rights to use the images resulting from the photography/video filming, and any reproductions or adaptations of the images for fundraising, publicity or other purposes to help promote Chinese Education and Culture. This might include (but is not limited to), the right to use them in their printed and online publicity, social media, press releases and funding applications. 
本人全权授予爱丁堡中文学校使用摄影/录像带拍摄的图像以及对图像的任何复制或改编，以进行筹款，宣传或其他促进中文教育及文化发展的活动。 这可能包括（但不限于）在印刷和在线宣传，社交媒体，新闻稿和基金申请中使用的权利。
I understand that I can withdraw permission to use my child’s photo at any time up to publication of the above activities.
本人明白在以上活动发表之前，我可以随时撤消使用孩子照片的许可。
	Name of child   

儿童姓名

	

	Name of parent / guardian
家长/监护人姓名
	

	Signature of parent / guardian
家长/监护人签名
	

	Date        日期
	


For further information about ethics and consent please contact edinburghchineseschool@gmail.com 
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